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Insprekers: er zijn geen insprekers 
 
 
 
Ingediende rondvragen (en toegelaten): 
 
1. Ton ten Vergert (CDA)  – inz. Livio pand Boulevard 
In de publicatie van de gemeente Enschede in de Huis aan Huis van 7 mei j.l. staat te 
lezen dat het verbouwen van het kantoorpand Boulevard 1945 nr 460 (voormalig Livio 
kantoor) naar zorgappartementen is geweigerd. Het pand staat al 2,5 jaar leeg (er wordt 
wel in gewoond; dat heeft waarschijnlijk een anti-kraak reden) en het heeft naar het 
schijnt een kantoorfunctie, maar ook de functies “maatschappelijk” en “zorg” worden 
genoemd toen het pand te koop stond. De CDA fractie krijgt hierover reacties vanuit de 
buurt en stelt daarom de volgende vragen. 
 
Vraag 1: Om welke redenen heeft het College deze verbouwing en functie wijziging van 
dit pand geweigerd? 
 
Vraag 2: Welke bestemmingen zijn wel mogelijk, is met de eigenaar hierover overleg 
gaande en op welke wijze wordt de buurt geïnformeerd? 
 
Vraag 3: Waarom is niet tegemoet gekomen aan de groeiende vraag naar woningen en 
zorgappartementen op deze locatie? 
 
 
2. Linsey van der Veen (D66) – inz. fietsenstalling de Graaff 
Tijdens koningsnacht was fietsenstalling de Graaff nogal een populaire plek om je fiets 
te stallen. Zo populair, dat de fietsenstalling op een gegeven moment echt overvol was. 
Dit leidt tot onveilige situaties en heel uitnodigend om je fiets daar nog te stallen is het 
ook niet. Wij hebben de volgende vragen aan het college: 

1. Was het college op de hoogte van verwachte drukte in fietsenstalling de Graaff? 
 

2. Is het college bereid om maatregelen te nemen om de volgende keer de drukte in 
de fietsenstalling(en) bij evenementen zoals koningsnacht beter te stroomlijnen? 
Zo ja, welke maatregelen worden getroffen? 

 


